

ISO 9001



质量管理体系认证证书

证书号：37822Q12879R1M

兹证明

宁波金骐进出口有限公司

统一社会信用代码/组织机构代码：91330201MA2H4MRXXL

注册/生产地址：浙江省余姚市兰江工业区夏巷西路69号 邮编：315400

办公地址：浙江省余姚市南雷南路398号中模国际大厦2308室 邮编：315400

管理体系符合标准

GB/T19001-2016 / ISO9001:2015

认证范围

太阳能电池组件的生产及太阳能电子配件、太阳能电子灯的销售
(法规强制要求范围除外)

在国家规定的各行政许可、资质许可有效期内使用有效。

认证有效期：2022年07月30日至2025年07月29日

首次注册日期：2019年07月30日 本张证书签发日期：2022年07月29日

(证书的有效性需经欧瑞认证通过定期的监督审核确认保持；证书有效信息
请登陆国家认证认可监督管理委员会官方网站<http://www.cnca.gov.cn>和
<http://www.cnesc.com.cn>进行查询；本张证书使用期限至2023年07月29日)



中国认可
国际互认
管理体系
MANAGEMENT SYSTEM
CNAS C258-M



欧瑞认证有限公司

中国·杭州·萧山区宁围街道左右商务中心1号楼2单元1201室

ISO 9001



Quality Management System Certificate

Certificate No.: 37822Q12879R1M

Certify that

Ningbo Taurus Industry Co., Ltd.

Unified social credit Code: 91330201MA2H4MRXXL

Registration Add.: NO.69 Xiexiang Rd(W), Lanjiang Industrial Area, Yuyao, Zhejiang, China Zip

Code: 315400

Office/Production Add.:

ROOM 2308 ZHONGMO INTERNATIONAL BUILDING, NO 398 NANLEI SOUTH ROAD, YUYA

O, NINGBO CITY CHINA Zip Code: 315400

The management system is in conformity with standard

GB/T19001-2016 / ISO9001:2015

SCOPE OF CERTIFICATION

**Manufacturing of solar modules, sales of solar energy components
and solar lamps (except for the scope of mandatory requirements
by regulations)**

In the provisions of the state's administrative, qualification with a valid license validity **Validity**

Of Certification: July.30,2022 To: July.29,2025

Date of First Registration: July.30,2019 Date of Issue/Reissue: July.29,2022

(The validity of the certificate shall be maintained by EuroSwiss certification through regular

supervision and audit. Conditions on effectiveness of certificate see official website of Certificati

on and Accreditation Administration of People's of Republic of China [http://](http://www.cnca.gov.cn)

www.cnca.gov.cn and <http://www.cnesc.com.cn> This certificate is valid until July.29,2025)



中国认可
国际互认
管理体系
**MANAGEMENT SYSTEM
CNAS C258-M**



EuroSwiss Certification Co., Ltd.

Room 1201, Unit 2, Building 1, Around Business Center, Ningwei, Xiaoshan, Hangzhou, P.R.C.